



江门市委常委暨宣传部部陈冀女士(右四)、江门市委宣传部常务副部长高钢华先生(左五)、本院主席何猷启先生(右五)、行政总监苏祐安先生(左四)与嘉宾于开幕仪式合照。

Ms. CHEN Ji (right 4), Standing Committee Member of the Jiangmen Municipal Committee cum Director of Publicity Department of the Jiangmen Municipal Committee, Mr. GAO Ganghua (left 5), Executive Deputy Director of Publicity Department of the Jiangmen Municipal Committee, Mr. HO Yau Kai, Orlando (right 5), Chairman of TWGHs, and Mr. SU Yau On, Albert (left 4), Chief Executive of TWGHs, posed for a group photo with other guests at the Opening Ceremony.



仪式后，一众嘉宾参观展览。
The guests toured the Exhibition following the Ceremony.

服務
焦點
17.11
SERVICE FOCUS

「惠澤四海 情繫五邑：江門與香港東華三院的百年情誼」展覽開幕儀式 Opening Ceremony for “Boundless Grace, Wuyi at Heart — A Century of Friendship between Jiangmen and Tung Wah Group of Hospitals of Hong Kong” Exhibition

該展覽由江門市博物館與東華三院聯合主辦，本院檔案及歷史文化辦公室協辦，為東華三院首個內地歷史專題展覽。展覽分為四個展區，透過歷史文獻、影像與實物，系統梳理並展示了東華三院自1870年以來，與江門各地區跨越一個多世紀的慈善互動。

The exhibition, jointly organised by the Jiangmen Museum and TWGHs, co-organised by TWGHs Records and Heritage Office, marks the inaugural historical thematic exhibition hosted by the Group in the Chinese Mainland. Structured into 4 sections, the Exhibition systematically presents and showcases over a century of charitable interactions between TWGHs and various regions in Jiangmen since 1870, through historical documents, images, and artifacts.



展期：
即日起至2026年3月1日
地點：
江門中國僑都華僑華人博物館

Duration:
From now until 1 March 2026
Location:
China Qiaodu Museum of Overseas Chinese, Jiangmen

服務
焦點
15.11
SERVICE FOCUS

「燃點夢想2.0」青年創業計劃 啟動禮 Kick-off Ceremony of Project YEE 2.0 (Youth · Entrepreneurship · Empowerment)

今年共有15隊初創青年於該計劃脫穎而出，他們將接受不同主題的營商培訓、師友輔導及專業諮詢服務，以提升創業能力。每隊更獲發港幣58萬元的創業資助其實踐創業計劃，追尋夢想。

This year, 15 startup teams have been selected from the programme. They will receive training on a range of business topics, as well as mentorship, and professional consulting services to enhance their entrepreneurial skills. Each team will be granted HK\$580,000 in startup funding to facilitate their business plans and pursue their dreams.



瑞典駐香港及澳門總領事貝樂儀女士(前排左四)、瑞典貿易投資委員會市場經理Johan THURÉE先生(前排左三)在本院主席何猷啟先生(前排中)、副主席李曉怡先生(前排右四)及行政總監蘇祐安先生(前排右三)的陪同下參觀東華三院賽馬會松朗安老綜合中心。

Ms. Louise BERGHOLM (front row, left 4), Consul General of Sweden in Hong Kong and Macau, and Mr. Johan THURÉE (front row, left 3), Market Manager of Business Sweden, visited TWGHs Jockey Club Sunshine Complex for the Elderly, accompanied by Mr. HO Yau Kai, Orlando (front row, centre), the Chairman, Mr. LEE Kwong Yee, Jason Joseph (front row, right 4), Vice-Chairman, and Mr. SU Yau On, Albert (front row, right 3), Chief Executive of TWGHs.

活動
消息
24.11
LATEST NEWS

瑞典駐港總領事館及 瑞典商務代表團到訪東華三院 Consulate General of Sweden in Hong Kong and Business Delegation Visited TWGHs

瑞典駐港總領事館及瑞典商務代表探訪東華三院賽馬會松朗安老綜合中心，旨在了解本院的院舍服務與設施。訪問期間，商務代表團介紹瑞典在保健科技與產品方面的發展。是次交流促進雙方在安老服務及保健科技的合作與經驗分享。

The Consul General of Sweden in Hong Kong and Swedish business representatives visited TWGHs Jockey Club Sunshine Complex for the Elderly to learn about the Group's residential services and facilities. During the visit, the delegation also introduced the achievement of their health technology and products. This exchange fostered cooperation and the sharing of expertise in elderly care services and health tech between both parties.



在本院主席何猷啟先生(左一)陪同下，副主席李曉怡先生(左二)及長者代表致送紀念品予瑞典駐香港及澳門總領事貝樂儀女士(右一)。

Accompanied by Mr. HO Yau Kai, Orlando (left 1), the Chairman of TWGHs, Mr. LEE Kwong Yee, Jason Joseph (left 2), Vice-Chairman, and the elderly representative presented a souvenir to Ms. Louise BERGHOLM (right 1), Consul General of Sweden to Hong Kong and Macau.